
Dezbaterea pe buget, amânată.
Iată, cât ne costă iluminatul
de  sărbători,  colindătorii,
paza  şi  studiile  de
fezabilitate!
23 februarie 2017 13:16
Puţini cetăţeni ai Mangaliei au decis, ieri, să se intereseze
de soarta bugetului primăriei pe 2017 şi au participat la
întâlnirea organizată pentru dezbaterea acestuia. Deşi amânat
de două ori, bugetul nu a stârnit decât interesul unui grup
restrâns  de  cetăţeni,  iar  aceştia  au  venit  să  apeleze  la
bunăvoinţa  aleşilor  pentru  soluţionarea  unei  foarte  vechi
probleme, aceea a utilităţilor din cartierele Dobrogea I şi
II. Cum discuţiile au fost unele punctuale, axate numai pe
aceste doleanţe, s-a luat decizia unei noi amânări, pentru
luni, 27 februarie, la o oră ce va fi anunţată de primărie. O
nemulţumire a celor prezenţi în sala de şedinţe, în special a
consilierilor locali de opoziţie, a fost aceea că bugetul a
fost postat, public, pe site-ul primăriei, cu numai 24 de ore
înaintea dezbaterii lui, deci, într-un interval de timp prea
scurt pentru a putea fi aprofundat.

În mare, bugetul Mangaliei pe 2017 se cifrează la aceeaşi sumă
ca acum un an: din cotele defalcate pe impozitul pe venit s-au
încasat,  în  2016,  27,1  milioane  de  lei,  iar  specialiştii
primăriei preconizează o sumă egală şi anul acesta. În schimb,
angajaţii  primăriei  sunt  ceva  mai  optimişti  în  privinţa
impozitului încasat, pe clădiri, de la persoanele fizice: de
la 2,1 milioane de lei la 2,4 milioane de lei, dar şi de la
persoanele juridice: de la 7,4 milioane de lei la 8 milioane
de lei. Tot în agenţii economici stă nădejdea funcţionarilor
din primărie şi la capitolul încasări taxe şi impozite pe
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terenuri, aceştia estimând o creştere fulminantă a gradului de
colectare: de la 2,6 milioane de lei în 2016, la 4,2 milioane
de lei anul acesta (trecând, desigur, peste faptul că mai sunt
de recuperat, la acest capitol, aproape 8 milioane de lei din
anii precedenţi).

Taxele speciale ar mai aduce la bugetul local, anul acesta,
300.000 de lei, iar veniturile obţinute din autorizaţiile de
funcţionare ar mai aduce un plus de 1,4 milioane de lei.

4,67 milioane de lei, la dispoziţia primăriei!

Din  aceste  venituri,  capitolul  Primărie  are  alocaţi  4,67
milioane de lei. Printre cheltuielile preconizate anul acesta
se  numără:  deplasările  în  ţară  –  15.000  de  lei  şi  din
străinătate – 10.000 de lei, cărţile şi publicaţiile- 38.000
de lei, consiliere şi expertiză – 100.000 de lei, reclamă şi
publicitatea – 100.000 de lei, protocolul – 30.000 de lei,
echipamentele  IT  –  80.000  de  lei,  alături  de  licenţe  de
programe şi echipamente speciale – 77.000 de lei.

Evidenţa  Populaţiei  are  alocat,  pentru  salarii  şi  alte
cheltuieli, un buget de 325.000 de lei, în această sumă fiind
incluse reparaţiile curente – 20.000 de lei şi cheltuielile de
votare – 60.000 de lei.

Poliţia Locală se laudă cu numai puţin de 1,5 milioane de lei
pentru anul în curs, din care numai salariile se cifrează la
un milon de lei. Pentru carburant au fost propuşi 80.000 de
lei, pentru uniforme şi echipamente – 75.000 de lei, pentru
muniţie – 12.000 de lei, iar pentru camere video mobile –
23.000 lei.

Învăţământului i-au fost alocaţi 4,1 milioane de lei, din care
subvenţionarea taberelor şcolare se ridică la 250.000 de lei.
Defalcat, pentru fiecare instituţie de învăţământ, aceşti bani
au fost împărţiţi astfel: Grădiniţa nr. 1 – 69.000 de lei,
Grădiniţa nr. 7 – 107.000 lei, Grădiniţa nr. 2 – 50.600 de
lei, Grădiniţele nr. 3 şi 5 – 234.000 lei, Şcoala nr. 1 –



356.000 lei, Şcoala nr. 4 – 8.000 de lei, Şcoala nr. 2 –
309.000 lei, Şcoala nr. 3 – 284.000 lei, Şcoala nr. 5 –
152.800 lei, Liceul Callatis – 412.000 lei, Colegiul Economic
–  292.000  lei,  Liceul  Tehnologic  –  514.000  lei.  Bursele
şcolare vor scoate din buget 544.000 lei.

Biobaza: din 169.500 de lei repartizaţi, numai 3.000 de lei
pentru hrana câinilor!

Capitolul  Sănătate  a  primit,  în  propunerea  bugetară,  2,4
milioane de lei. Mult mai generoase s-au simţit autorităţile
locale  în  ceea  ce  priveşte  Cultura,  cadorisită  cu  5,33
milioane de lei. Printre cheltuielile de anul acesta se numără
906.000 lei pentru Centrul Cultural (din care numai puţin de
750.000  de  lei  revin  salariilor  angajaţilor),  26.868  lei
pentru iluminatul şi încălzitul Grădinii de Vară, 3 milioane
de lei pentru Proiectul Callatis – Istorie la Malul Mării,
600.000 pentru Sport, 300.000 de lei pentru Culte religioase.

Serviciul de Asistenţă Socială va avea 8,6 milioane de lei,
din  care  va  aloca  168.000  lei  Creşei,  232.000  Cantinei
Sociale, 562.000 Căminului de Bătrâni, 384.000 lei locuinţelor
sociale, iar pentru lemne şi ajutoare sociale – 621.000 lei.

Biobaza  are  alocaţi,  anul  acesta,  169.500  lei,  din  care,
pentru hrana câinilor fără stăpân doar 3.000 de lei!

Tot în bugetul local au mai fost prevăzuţi banii de Salvamar –
870.000 de lei, pentru taxe judiciare şi onorarii – 250.000 de
lei, dar şi sume pentru mentenanţa fântânilor arteziene –
50.000 de lei, paza obiectivelor şi pentru sustenabilitatea
proiectelor Parc Evergreen – 400.000 de lei şi Aleea Teilor –
150.000 lei, paza obiectivelor aflate în subordinea primăriei
– 500.000 de lei, iluminatul de sărbători şi pachetele pentru
colindători – 150.000 de lei. Salubrizarea – deszăpezirea şi
dezinsecţia vor scoate, din bugetul local – până la o proximă
rectificare – 3 milioane de lei, iar înfiinţarea trotuarelor
şi tramei stradale în Cartier Dobrogea I – 450.000 de lei.



18 DALI-uri şi SF-uri, în valoare de 1,3 milioane de lei!

Nu în ultimul rând, primăria va aloca, anul acesta, numai
puţin de 1,3 milioane de lei pentru studii de fezabilitate şi
DALI (documentaţii pentru avizarea lucrărilor de intervenţie).

Iată, care sunt acestea:

Reabilitarea  clădirii  Poliţiei  Locale  şi  Serviciului
Social – 75.000 de lei
Expertiză Grădiniţa pentru Romi (din cartierul Barăci) –
20.000 de lei
Reabilitare termică şi extindere Ion Bănescu – 75.000 de
lei
Reabilitare  termică  şi  extindere  Liceul  Callatis  –
75.000 de lei
Reabilitare termică şi extindere Şcoala Sfântul Apostol
Andrei – 75.000 de lei
Reabilitare  termică  şi  extindere  Grădiniţa  nr.  3  –
75.000 de lei
Restaurarea Bisericii Sfântul Gheorghe – 75.000 de lei
Restaurarea Basilicii Siriene – 75.000 de lei
Înfiinţarea Centrului Social pentru Bătrâni – 75.000 de
lei
Documentaţia Proiectului Unbounded Tourism at Black Sea
3D – 75.000 de lei
Cadastru şi intabulare pentru Cinematograful Pescăruş –
20.000 de lei
Documentaţia  pentru  Proiectul  Dezvoltare  Turistică  în
staţiunea Saturn – 150.000 de lei
Documentaţia  pentru  Proiectul  Dezvoltare  Turistică  în
staţiunea Venus – 75.000 de lei
Documentaţia  pentru  Proiectul  Dezvoltare  Turistică  în
staţiunea Jupiter 000 de lei
Documentaţia  pentru  Proiectul  Dezvoltare  Turistică  în
staţiunea Cap Aurora – 75.000 de lei
Documentaţia  pentru  Proiectul  Dezvoltare  Turistică  în
staţiunea Neptun Olimp – 75.000 de lei



SF pentru înfiinţare cimitir – 40.000 de lei
Documentaţia  pentru  reabilitarea  Blocului  Pescăruş  –
90.000 de lei.

Prin urmare, administraţia publică locală nu duce lipsă de
bani,  dimpotrivă,  are  la  dispoziţie  un  buget  extrem  de
generos. Rămâne de văzut dacă aceste sume colosale se vor
regăsi în unităţi de învăţământ moderne, în infrastructură de
calitate,  agendă  bogată  de  evenimente  cultural-artistice,
turism de calitate şi servicii performante ale funcţionarilor
publici.

Din momentul aprobării bugetului, care nu este bătut în cuie,
existând în viitor, multe rectificări, autorităţile nu vor mai
putea să se scuze, să vină cu pretexte, să invoce greaua
moştenire şi nici să lanseze tot felul de motivaţii, deoarece
au la dispoziţie sume astronomice de bani.

Aşa cum au precizat ieri, cetăţenii nu mai doresc să audă
scuze  şi  justificări,  ci  vor  să  vadă  că,  în  sfârşit,
municipiul se mişcă în direcţia potrivită, cu atât mai mult,
cu cât problemele lor sunt numeroase şi acutizate de la un an
la altul.

Avarie RAJA în zona Brătianu-
Oborului din Constanţa
23 februarie 2017 13:16
Pentru remedierea unei avarii survenite astazi, 23 februarie,
pe  strada  Apusului,  din  municipiul  Constanta,  SC  RAJA  SA
Constanta este nevoita sa intrerupa furnizarea de apa potabila
in intervalul orar 11,45-14,00. Sunt afectati consumatorii din
perimetrul delimitat de strazile IC Bratianu, Oborului, IL
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Caragiale, Corbului.

Ne cerem scuze tuturor abonatilor afectati, carora le dam
asigurari ca echipele RAJA fac tot posibilul pentru remedierea
avariei  intr-un  timp  cat  mai  scurt  si  pentru  reluarea
furnizarii  de  apa  la  parametri  optimi.

Avarie RAJA la Eforie Nord
23 februarie 2017 13:16
Pentru remedierea unei avarii survenite astazi, 23 februarie,
la conducta principala de alimentare cu apa de la intersectia
strazilor Ovidiu si Rubin, din orasul Eforie Nord, SC RAJA SA
Constanta  este  nevoita  sa  intrerupa  furnizarea  de  apa  in
intervalul  orar  11,30-15,30.  Sunt  afectati  abonatii  de  pe
strazile Brizei, Ovidiu, 1 Mai, Alxandru Ioan Cuza si Rubin.

Ne cerem scuze tuturor abonatilor afectati, carora le dam
asigurari ca echipele RAJA fac tot posibilul pentru remedierea
avariei  intr-un  timp  cat  mai  scurt  si  pentru  reluarea
furnizarii  de  apa  in  conditii  optime.

Avarie  RAJA  în  municipiul
Medgidia
23 februarie 2017 13:16
Pentru remedierea unei avarii survenite astazi, 23 februarie,
pe conducta principala de alimentare cu apa de la intersectia
străzilor Monumentului si Eternitatii, din orasul Medgidia, SC
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RAJA SA Constanta a fost nevoita sa intrerupa furnizarea apei
potabile  in  intervalul  orar  11,00-13,00.  Sunt  afectati
abonatii de pe strada Monumentului.

Ne cerem scuze tuturor abonatilor afectati, carora le dam
asigurari ca echipele RAJA fac tot posibilul pentru remedierea
avariei in timp cat mai scurt si pentru reluarea furnizarii de
apa la parametri optimi.

 

Echipa  de  fotbal  a  ASSF
Mangalia  va  participa  la
Turneul ”Winter Cup” găzduit
la Brașov
23 februarie 2017 13:16
 

Mâine, 23.02.2017, ASSF Mangalia (Asociația Sportivă ”Școala
de Fotbal” Mangalia), grupa U13, antrenată de către profesorul
coordonator Andrei Pătrașcu va pleca în turneul de fotbal
pentru copii în vârstă de 12 ani ( Under 13) de la Brașov,
”Winter Cup”. ”Suntem pregătiți pentru acest turneu, băieții
s-au  antrenat  în  aceste  zile  foarte  bine,  totul  a  decurs
conform așteptărilor. Pentru noi, aceste meciuri din turneu
sunt meciuri de verificare înaintea începerii returului din
campionatul  regulat.  Sper  ca  la  ora  jocurilor  să  fim
concentrați 100%. Obiectivul nostru principal este să jucăm un
fotbal plăcut ochiului, iar cel secundar este să ne clasăm pe
locurile  1-2  în  grupe.  Această  deplasare  nu  ar  fi  fost
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posibilă fără suportul financiar din partea părinților motiv
pentru care vreau să le mulțumesc” a declarat Andrei Pătrașcu.

Delegația condusă de către antrenorul Andrei Pătrașcu este
următoarea:  1.  Alupoaie  Darius;  2.  Banu  Radu;  3.  Bostan
Costel; 4. Croitoru Cătălin; 5. Colcer Remus; 6. Chirițoiu
Mario; 7. Drăgan Mihaiță; 8. Kreici Romeo; 9. Mancaș Alin; 10.
Șerban Adrian; 11. Soare Robert; 12. Vilcinschi Darius; 13.
Vlad Robert; 14. Voiculescu Alexandru. Delegatul echipei –

Șerban Cătălin.

Turneul  se  desfășoară  la  Brașov  în  perioada
24.02.2017-27.02.2017.

Avarie  RAJA  în  localitatea
Ştefan cel Mare
23 februarie 2017 13:16
Pentru remedierea unei avarii survenite în cursul zilei de
astăzi,  21  februarie  2017,  la  conducta  magistrală  din
localitatea Ştefan cel Mare, SC RAJA SA Constanţa este nevoită
să întrerupă furnizarea de apă potabilă în intervalul orar
10,00-14,00.  Sunt  afectaţi  toţi  abonaţii  din  localitatea
Ştefan cel Mare.

Ne cerem scuze tuturor abonaţilor afectaţi, cărora le dăm
asigurări că echipele RAJA fac tot posibilul pentru remedierea
avariei în timp cât mai scurt şi pentru reluarea furnizării de
apă la parametri optimi.
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Avarie  RAJA  între
localităţile  Eforie  Nord  şi
Eforie Sud
23 februarie 2017 13:16
Pentru  remedierea  unei  avarii  la  conducta  principală  de
alimentare cu apă, cu diametrul de 560 mm, în zona dintre
localităţile  Eforie  Nord  şi  Eforie  Sud,  SC  RAJA  SA  este
nevoită să întrerupă furnizarea apei potabile astăzi – 21
februarie 2017, în intervalul orar 9,30 – 15,00. Sunt afectați
consumatorii din zona dintre cele două localităţi.
Ne cerem scuze față de abonații afectați de această lucrare și
îi  asiguram  că  echipele  de  intervenție  fac  tot  posibilul
pentru finalizarea reparațiilor și reluarea furnizării apei
potabile în cel mai scurt timp.

Un şofer fără carnet a intrat
într-un copac la Eforie Sud
23 februarie 2017 13:16
La data de 18.02.2017, ora 21.21, R.D., în vârstă de 31 de
ani, din localitatea Tuzla – județul Constanța, a condus un
autoturism pe DN 39, pe raza localității Eforie Sud, dinspre
Constanța  către  Mangalia,  unde  ar  fi  pierdut  controlul
direcției, a intrat pe sensul opus de mers și a intrat în
coliziune cu un copac.
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În urma accidentului rutier a rezultat vătămarea corporală
gravă a conducătorului auto și a unui pasager din autoturism,
un bărbat în vârstă de 30 de ani, din Constanța.
Polițiștii constănțeni au stabilit în urma verificărilor ca
șoferul autoturismului nu deține permis de conducere pentru
nicio categorie de vehicule.
În cauză a fost întocmit dosar penal.

Prins fără carnet, în timp ce
şofa sub identitatea fratelui
său
23 februarie 2017 13:16
La  data  de  18.02.2017,  ora  18.00,  polițiștii  din  cadrul
Biroului Rutier Mangalia l-au depistat pe B.I., în vârstă de
36  de  ani,  din  municipiul  Mangalia,  care  a  condus  un
autoturism, pe strada M.I. Dobrogeanu din Mangalia, fiind sub
influența băuturilor alcoolice și fără a poseda permis de
conducere pentru nicio categorie de vehicule.

Bărbatul în cauză a declarat verbal polițiștilor datele de
identitate ale fratelui său, faptă pentru care va fi cercetat
penal și pentru săvârșirea infracțiunilor de fals material în
înscrisuri oficiale și uz de fals.

ENEL stinge lumina în sudul
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litoralului!
23 februarie 2017 13:16
Pentru lucrările anuale de reparaţii şi întreţinere instalaţii
şi reţele electrice, precum şi posturi de transformare, SC
Enel Distribuţie Dobrogea SA – Zona MT-JT Constanţa, anunţă
întreruperea  furnizării  energiei  electrice  în  timpul
lucrărilor,  după  următorul  program:

– Comuna Tuzla, cu strãzile Mecanizãrii, Grindului, Lebedelor,
Biruinţei, Izvorului şi Pasajului – întrerupere totală, luni,
20 februarie, în intervalul 8.00-16.00;

–  Comuna  Costineşti,  cu  strãzile  Prunului,  Mãrului,
Smochinului,  Nucului,  Cireşului,  Vişinului,  Grãdinilor  şi
Macului  –   întrerupere  totală,  joi,  23  februarie,  în
intervalul  8.00-16.00;

 

 

 

Administraţia Bazinală de Apă
Dobrogea-Litoral
monitorizează plajele în urma
fenomenelor meteo extreme
23 februarie 2017 13:16
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Administraţia Bazinală de Apă Dobrogea-Litoral a desfășurat în
perioada  septembrie  2016  –  decembrie  2016  activitatea  de
monitorizare  geodinamică  a  celor  5  loturi  finalizate  prin
finanţare  europeană  la  sfârşitul  anului  2015:  Mamaia  Sud,
Tomis Nord, Tomis Centru, Tomis Sud, Eforie Nord. În cadrul
activității  de  monitorizare  geodinamică  s-au  realizat
inspecții  vizuale  periodice,  planificate  și  inspecții
efectuate  în  urma  producerii  fenomenelor  meteorologice
periculoase; măsurători topografice ale zonelor înnisipate și
ale  structurilor  conectate  la  țărm,  precum  și
aerofotogrametrie cu realizarea de ortofotoplanuri suprapuse.

În urma activităţii de monitorizarei geodinamică realizată de
ABADL s-a evidenţiat un echilibru a liniei ţărmului, bilanţul
rezultat  în  urma  măsurătorilor  fiind  unul  pozitiv.  Linia
ţărmului respectă criteriile de proiectare care au stat la
baza  realizării  proiectului  tehnic  şi  a  lucrărilor  de
execuție.

Menționăm că începând cu data de 06.03.2017 ABADL va începe
activitatea  de  monitorizare  geodinamică  a  celor  5  loturi
urmând ca în luna aprilie să se realizeze raportul cu privire
la  evoluția  lucrărilor  executate.  Conform  manualului  de
întreținere și exploatare pentru cele 5 loturi activitatea de
monitorizare  geodinamică  se  realizează  în  luna  martie  și
respectiv  în  luna  septembrie,  astfel  putându-se  evidenția
evoluția lucrărilor pe sezonul rece, respectiv sezonul cald.

În acest an, la fel ca în majoritatea anilor, în sezonul rece
în zona limitrofă s-au manifestat fenomene meteorologice de
natura valurilor și a vântului de intensitate medie și mare.
În luna ianuarie a anului curent, pe zona Năvodari – Mamaia s-
au înregistrat constant viteze ale vântului între 5-12 m/s și
valuri cu înălțimi cuprinse între 0.6m și 2.2 m la țărm.

Urmare acțiunii valurilor puternice, profilul s-a comportat
normal  formându-se  din  nou  fenomenul  de  “rupere  de  mal”,
fenomen ce se manifestă an de an, caracterizat prin denivelări



semnificative ce reprezintă o redistribuție a nisipului între
profilul emers și profilul submers. Acesta va fi corectat și
adus la profilul proiectat, atât în mod natural prin evoluția
curenților  marini  din  perioada  următoare,  cât  și   prin
lucrările curente de pregătire a plajelor.

 

 

Primăriei Mangalia nu-i ajung
60.000  de  lei  pentru
promovarea  ca  la  carte  a
celor şase staţiuni
23 februarie 2017 13:16
Joi,  la  Romexpo,  s-a  dat  startul  ediţiei  2017  a  Târgului
Naţional de Turism care va ţine până  duminică, 19 februarie.
La evenimentul tradiţional participă, anul acesta, cu stand
propriu şi Primăria Mangalia care are la dispoziţie un buget
în valoare de 60.000 de lei, aprobat de Consiliul Local.

Potrivit reprezentanţilor Primăriei, în prima zi a târgului,
standul Mangaliei a fost vizitat de peste 1.000 de persoane,
potenţiali turişti. Aceştia au primit materiale informative,
pliante  şi  hărţi  cu  sudul  litoralului.  La  ceremonia  de
deschidere  au  participat  edilul  municipiului  Mangalia,
Cristian  Radu,  preşedintele  Consiliului  Judeţean  Constanţa,
Horia  Marius  Ţuţuianu,  preşedintele  Camerei  de  Comerţ  şi
Industrie a României, Mihai Daraban, dar şi reprezentanţi ai
agenţiilor de turism. Aceştia din urmă au fost interesaţi să
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afle  care  sunt  evenimentele  care  vor  avea  loc  în  sezonul
estival 2017 pentru a le introduce în ofertele turistice.

Comparativ cu alte zone turistice, Mangalia nu va prezenta în
perioada târgului show-uri, spectacole, degustări de produse
sau alte atracţii, motivul fiind acelaşi… banii puţini.

Vom afla dacă promovarea oraşului şi a celor şase staţiuni
turistice de interes naţional vor da roade abia la vară, când
va  începe  sezonul  estival.  Până  atunci,  cele  care  se
promovează o dată cu staţiunile sunt angajatele Direcţiei de
Turism (foto).

http://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2017/02/prințesele-de-la-Turism.jpg


Avarie  RAJA  în  localitatea
Agigea
23 februarie 2017 13:16
Pentru  remedirea  unei  avarii  la  conducta  magistrală  de
alimentare cu apă, cu diametrul de 600 mm, la ieşire din
localitatea  Lazu,  SC  RAJA  SA  este  nevoită  să  întrerupă
furnizarea  apei  potabile  astăzi,  17  februarie  2017,  în
intervalul 09,30 – 16,00. Sunt afectaţi toţi consumatorii din
localitatea  Agigea.  Iniţial,  echipele  de  intervenţie  au
încercat remedierea avariei cu conducta sub presiune, dar în
urma  decopertării  conductei,  s-a  constatat  necesitatea
înlocuirii unui tronson pe o lungime de aproximativ 4 metri.

Ne cerem scuze faţă de abonaţii afectaţi de această avarie şi
îi asigurăm că echipele noastre de intervenţie vor face tot
posibilul pentru remedirea situaţiei şi reluarea furnizării
apei potabile în cel mai scurt timp.

Cei  trei  tâlhari  din
Mangalia, arestaţi pentru 30
de zile
23 februarie 2017 13:16
Cei trei bărbați, care inițial au fost reținuți pe bază de
ordonanțe,  au  fost  prezentați,  la  data  de  16.02.2017,
Judecătoriei  Mangalia,  care  a  dispus  măsura  arestului
preventiv  pentru  o  perioadă  de  30  de  zile.

 Polițiștii constănțeni au escortat și introdus persoanele în
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cauză  în C.R.A.P. al I.P.J. Constanța.

ANGAJĂRI
23 februarie 2017 13:16
Societate din Mangalia angajează electricieni cu experienţă în
construcţii  civile  şi  branşamente  electrice,  precum  şi
muncitori necalificaţi.

Pentru mai multe informaţii nu ezitaţi să ne contactaţi la nr.
de tel 0742.278.811

Doi  tâlhari  minori  din
Mangalia,  prinşi  de
poliţiştii constănţeni
23 februarie 2017 13:16
Urmare  a  cercetărilor  efectuate  în  cazul  comiterii  unei
tâlhării, polițiștii din cadrul Poliției municipiului Mangalia
i-au identificat pe V.A.-E., în vârstă de 17 de ani și A.D.-
E., în vârstă de 17 ani, bănuiți de comiterea faptei.

Astfel, la data de 24.01.2017, cei doi tineri ar fi sustras,
prin smulgere, un telefon mobil de la o femeie, în vârstă de
41 de ani .

V.A.-E,  în  vârstă  de  17  ani,  se  află  în  stare  de  arest
prevetiv într-o altă cauză penală iar față de A.D.-E., în
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vârstă  de  17  ani,  s-a  luat  măsura  reținerii  pe  bază  de
ordonanță, urmând a fi prezentat instanței de judecată cu
propunere de arestare preventivă.

ALDE:  Consiliul  Concurenţei
solicită  Prefecturii
analizarea ilegalităţii taxei
de promovare turistică şi a
celei  pentru  eliberarea
autorizației  de  funcționare
pentru  agenții  economici
(facsimil)
23 februarie 2017 13:16

Comunicat ALDE Mangalia

Dragi locuitori ai Mangaliei,

Consiliul Concurentei este in acord cu demersul consilierilor
ALDE  Mangalia,  Tănase  Leonard,  Bociog  Dragoș  și  Nicolae
Moroianu,  privind  ilegalitatea  HCL  114/21.12.2016,  care
stabilește  taxe  și  impozite  mărite  nejustificat  și  în
contradicție  cu  legea  cu  până  la  300%  pentru  firmele  cu
activitate în Mun. Mangalia și care impune taxe speciale și de
autorizare în mod ilegal. Petitia consilierilor ALDE Mangalia
a primit un răspuns din partea Consiliului Concurenței prin
care constată ca fiind corect semnalate încălcările abuzive
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ale Codului Fiscal și ale legislației în vigoare și în care se
specifică faptul că a fost solicitată analizarea legalității
acestei  hotărâri  de  către  Instituția  Prefectului  județului
Constanța.

De asemenea, Consiliul Concurenței a transmis către Curtea de
Conturi  a  României  petiția  formulată  de  consilierii  ALDE
Mangalia, cu solicitarea ca această instituție să efectueze un
control cu privire la legalitatea majorării impozitelor și
taxelor  peste  limita  maximă  prevăzută  de  Codul  Fiscal  și
stabilirea ilegală a taxei de promovare turistică și a taxei
pentru  eliberarea  autorizației  de  funcționare  pentru  toți
agenții  economici,  deși  Codul  Fiscal  nominalizează  expres
categoriile  de  activități  ce  intră  sub  incidența  acestei
autorizări.

Solicităm totodată consilierilor locali PNL și UNPR să nu mai
voteze  cu  lejeritate,  din  obediență,  proiecte  de  hotărâri
ilegale și în detrimentul locuitorilor și agenților ecomomici
din Mangalia.

Așa cum v-am transmis și anterior, vom continua demersurile
nostre pentru intrarea pe un făgaș al normalității și pentru o
guvernare locală în interesul cetățenilor Mangaliei, nu în
interes personal, și vă vom informa permanent cu privire la
rezultatele acțiunilor noastre.

Vă atașăm pentru informare răspunsul primit de la Consiliul
Concurenței.

 

Cu deosebită stimă,

 

Consilierii Locali ALDE Mangalia,

Tănase Leonard



Bociog Dragoș

Moroianu Nicolae
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Avarie RAJA Cernavodă
23 februarie 2017 13:16
Pentru remedierea unei avarii survenite astazi, 15 februarie,
pe conducta principala de alimentare cu apa din cartierul
Columbia,  orasul  Cernavoda,  SC  RAJA  SA  Constanta  a  fost
nevoita sa intrerupa furnizarea apei potabile in intervalul
orar  10,00-13,00.  Sunt  afectati  abonatii  de  pe  strazile
Liliacului, Salciei si Avram Iancu.

Ne cerem scuze tuturor abonatilor afectati, carora le dam
asigurari ca echipele RAJA fac tot posibilul pentru remedierea
avariei in timp cat mai scurt si pentru reluarea furnizarii de
apa la parametri optimi.

 

 

Asociaţia  Litoral-Delta
Dunării, la Târgul de Turism
al României!
23 februarie 2017 13:16
Asociatia  Litoral  –  Delta  Dunarii  va  invita  joi,  16  februarie,  la
Lansarea oficiala a Standului Asociatiei Litoral-Delta Dunarii la Targul
de  Turism  al  Romaniei!  Alaturi  de  membrii  nostri,  de  invitati  si
parteneri speciali, lansam impreuna Filmul oficial Mamaia 2017, show-
urile Mamaia si Vama Veche si promovam oferta turistica a judetelor
Constanta si Tulcea.

Va  asteptam  cu  mesteri  populari  si  ansambluri  folclorice,  produse
traditionale si vinuri dobrogene, Show de Mamaia si cocktail bar de Vama
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Veche!  Primariile  Cernavoda,  Limanu,  Jurilovca,  Consiliile  Judetene
Constanta si Tulcea, Aeroportul Constanta, Blue Air si Turkish Airlines,
hotelieri  si  operatori  privati  vor  fi  prezenti  in  standul  nostru.
Ministrul  Turismului  va  fi  alaturi  de  noi  la  lansarea  Standului
Asociatiei Litoral-Delta Dunarii!

Programul in standul nostru va fi urmatorul:

Joi, 16 februarie

13.00 – Lansarea noului film de promovare a statiunii Mamaia

13.15 – 14.15 – Mamaia Summer Party: spectacol promovare statiunea Mamaia

15.00  –  16.00  –  Descopera  Jurilovca:  Moment  artistic  de  muzica
traditionala lipoveneasca, degustare de produse locale

                          Descopera Cernavoda: Degustari de vinuri.
Mester popular

Vineri, 17 februarie

12.00  –  Descopera  Tulcea:  Moment  artistic  de  muzica  traditionala
lipoveneasca. Degustari de vinuri

15.00  –  Descopera  Cernavoda:  Ansamblul  de  dansuri  moderne  „Audeo”.
Degustari de vinuri. Mester popular

           Descopera Vama Veche: Demonstratii cocktail bar

 

Sambata, 18 februarie

11.00 – Traditii gastronomice dobrogene

13.00 – Mamaia Summer Party: Spectacol promovare statiunea Mamaia

14.30 –  Descopera Cernavoda: Ansamblul de dansuri populare „Mugurelul”.
Degustari de vinuri. Mester popular



15.00 – Descopera Tulcea: Muzica traditionala lipoveneasca. Degustari de
vinuri.

           Descopera Vama Veche: Demonstratii cocktail bar

 

Duminica, 19 februarie  

Demonstratii cocktail bar

Mester popular

Degustari de vinuri

 

În  ultimele  24  de  ore,  15
pacienţi au ajuns în Camera
de  Resuscitare  la  UPU
Constanţa
23 februarie 2017 13:16
 

345 pacienți au ajuns la UPU în 24 de ore, dintre care 115 au
fost  spitalizaţi.  15  pacienți  au  fost  aduși  la  Camera  de
Resuscitare, 158 s-au prezentat la Interne iar la Pediatrie au
fost aduși 74 copii dintre care 35 au fost internați, iar 4 au
fost preluați de medicii de la STI.
În ultima perioadă, medicii din cadrul UPU au constatat o
creștere a numărului de pacienți  care au suferit accidente
vasculare cerebrale. Numai în ultimele zile, 44 persoane care
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au fost aduse la UPU, au fost internate la Neurologie.

De la începutul lunii și până în prezent,  în secția de
Neurologie a SCJU au fost internați 125 pacienți. Aproximativ
80% dintre aceștia au ajuns la spital dupa ce au suferit un
accident vascular cerebral. Cei mai mulți dintre pacienți au
peste 50 de ani.


